
 

  

Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

Referat til Kredsgeneralforsamling 2024 – Kreds 5 
d. 29. februar 2024 kl. 19.00 i DcH Langeskov, Grønvangen 20, 5550 Lan-
geskov 
  

Deltagere: Dorte Dabelsteen, Lene Gjeding, Henrik Bøgelund, Lennart Hummel, Majbritt Bak, Højme, Kerteminde, Ege-

bjerg, Brenderup, Nordfyn, Odense, Vestfyn, Sydfyn, Svendborg, Ringe, Langeland, Langeskov, Klaus Krog, Jim Hempel, 

Helge Hansen, Sonja Würtz, Webmaster, Inger-Marie B. Antonsen, Richard Olsen, Michael Jørgensen 

Afbud: Helle Bøtker, Arne Honoré, Dorte F. Olesen, Stig Hansen 

 

Lokalforeningen, som er vært for denne aften, tilbydes ordet – Ved dette møde DcH Langeskov:  

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Richard er valgt 

 

2. Valg af stemmetællere 

Andreas (Nordfyn) og Marianne (Kerteminde) 

 

3. Kreds- og udvalgsberetninger 

Beretninger for 2023 er udsendt på mail inden mødet. 

 

Formandens beretning: Ingen kommentarer 

 

Dommerudvalget: 

Sonja Würtz er ny formand for dommerudvalget 

 

Uddannelsesudvalg:  

Dorte Larsen melder ud at hun ikke ønsker at undervise mere end to moduler som er uden honorar, 

da hun ikke ønsker at beskattes af fritidsinteresse. 

Det kan betyde at vi skal have undervisere udefra til familiehund. Eftersom der kun er 5 tilmeldte pt 

bliver det en for dyr løsning. 

 

Konkurrenceudvalg:  

Der har været en Hooperskonkurrence i Højme med 39 deltagere. 

I 2024 vil der blive afholdt et prøve DM i NoseWork. 

Beregnerprogrammerne skal slettes og installeres på ny. Når man har installeret dem igen, og starter 

programmet, så beder programmet om at installerer et ekstra program. Ændringen kan læses i ny-

hedsbrev fra konkurrenceudvalget. 

 

 

Kredskonsulent (påvegne af Dorthe Olesen) 

Arbejder på at finde en underviser til efteruddannelse af adfærdskonsulenter. 
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Hun går i gang med at finde nye aspiranter når konsulentudvalget har nogle datoer for næste uddan-

nelse. Den kommer til at gå fra efteråret 2024 til foråret 2026. 

 

Konsulentudvalget:  

De nuværende aspiranter skal til eksamen på lørdag. 

Skal i gang med at tilrettelægge den næste uddannelse.  

 

Initiativfonden: 

Der er stadig penge, så det er bare at lave en ansøgning. 

 

Eftersøgningsudvalget: 

Formanden er stoppet, så der er en ny midlertidigt. 

De mangler opgaver. 

I starten af april, har de fået en stand på outdoormessen hvor de repræsenterer DcH og fortæller om 

eftersøgningsopgaven. 

 

Dommercentralen: 

Der er kommet flere dommere til opgaven, så det ser ikke ud til, at der vil være de store problemer i 

år. 

 

4. Regnskabsaflæggelse v/ kredskassereren 

Regnskab for 2023 er udsendt. 

Vi endte med et underskud på 90.000 kr. 

Regnskabet er godkendt. 

 

5. Indkomne forslag 

Der er ikke indkommet nye forslag 

 

6. Godkendelse af budget og fastsættelse af kontingent 2025 

Budgettet for 2025 blev gennemgået og kontingent for 2025 drøftes.  

Der er forslag om en stigning på 30 kr. eller 50 kr. 

Forslag om at 35 kr. går til kredsen og 15 kr. går til arrangementer. 

 

50 kr. var til afstemning = 26 stemte imod og 32 stemte for.  

Kontingentet stiger derfor med 50 kr. 

 

7. Valg af Kredsformand – (ulige år) – ikke aktuelt 

 

8. Valg af kasserer (lige år) – På valg er Søren Pedersen – Søren er valgt 

 

9. Valg af næstformand (lige år) – På valg er Henrik Bøgelund – Henrik er valgt 

 

10. Valg af suppleant for kasserer - Lene Gjeding melder sig til posten og blev valgt 

 

11. Valg af ordensudvalgsmedlem – (ulige år) – ikke aktuelt 

 

12. Valg til bestyrelsen i DcH´s Initiativfond – (ulige år) – ikke aktuelt 
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13. Valg af udvalgsformænd til udvalg: 

Dommerudvalg – Sonja Würtz er valgt 

Konkurrenceudvalg – ulige år – ikke aktuelt 

Uddannelsesudvalg – Majbritt Bak modtager genvalg for 1 år – Majbritt er valgt. 

 

 

14. Valg af to revisorer – Nicolas Lundgren er valgt 

                                    (Bo Alsen er valgt for 2 år i 2023) 

 

15. Valg af revisorsuppleant – Helge Hansen modtager genvalg – Helge er valgt 

 

16. evt. 

Ordensudvalget har tilbudt at komme rundt i kredsene og fortælle om hvad man kan bruge udvalget 

til. De vil holde et oplæg i forbindelse med et kredsrådsmøde i løbet af året. 

 

Skoven: Lennart, Kurt, Ann og Richard har gennemgået skoven sammen med ejeren. Der vil blive 

slået græs på de arealer hvor bilerne kan parkere. Der vil ikke blive slået mellem juletræerne da det 

holder på vandet i tørre perioder. Der er lavet baner, som er blevet lagt ud på nettet. 

 

Foreningerne skal være opmærksomme på at Dogcoach stadig giver 10% til DcH medlemmer. Koden 

er 24DCH_10. 

 

Der er tidligere blevet udmeldt at vi ikke afholder et VIP-arrangement i 2024 på grund af økonomi. 

Der er kommet forslag om, at vi med brugerbetaling, afholder et arrangement hvor K9 kommer og 

holder et foredrag vedrørende deres måde at træne på. Kredsen undersøger hvad det vil komme til at 

koste og melder det ud. 

 

Marianne – Instruktion af figuranter. Forslag om at lave en pjece som kan lægge på kredsens hjem-

meside, som man kan udlevere til nye figuranter. 

 

Susanne (Langeland) – Hvad gør andre klubber ved hund nr. 2.  

Det blev drøftet og der var store forskelle på hvordan de forskellige klubber gør det. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


